

《单词百科:intimidate是什么意思?intimidate怎么发音?intimidate的解释和用法》

英语单词intimidate是什么意思?intimidate怎么读?intimidate怎么发音?简答网为您整理了intimidate的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



intimidate怎么读

intimidate的读音:[ɪn'tɪmɪdeɪt]

intimidate的意思

1、vt.恐吓, 威胁;

intimidate的近义词

1、**alarm** n.惊恐;警报;闹铃;动员令;

2、**browbeat** vt. (以言辞或表情)威逼, 恫吓;

- 3、**bully** v.欺负, 恐吓;迫使;
- 4、**coerce** vt.强迫, 强制;控制, 限制;威胁;逼迫;
- 5、**cow** n.奶牛, 母牛;雌性动物;婆娘;

intimidate的双语例句

- 1、The first strike capacity is intended mainly to intimidate adversary.

第一次攻击的武力主要是用来吓阻敌方的。

- 2、Sometimes people feel safer using body language to intimidate or humiliate others.

他们为什么会觉得用肢体语言去羞辱别人更安全呢?

- 3、The gang tried to intimidate the bank manager.

那帮歹徒企图恐吓银行经理。

- 4、Intimidate book sellers by confiscating books deemed unfavourable to the Barisan government.

充公被视为对国阵不利的书籍,威胁书商。

- 5、Jones had set out to intimidate and dominate Paul.

琼斯开始恐吓并控制保罗。

- 6、He is a treacherous and ferocious person who is prepared to intimidate others.

他生性奸凶,动不动就恐吓别人。

- 7、The aggressive Mr Jager tended to intimidate employees.

行事激进的雅格先生倾向于威逼员工。

- 8、Honeyed Tongue: You gain a + 4 competence bonus on Bluff, Diplomacy, and Intimidate checks.

舌灿莲花: 你在唬骗、交涉和威吓上获得+4完美加值。

- 9、Beijing's aim is to intimidate Australia, our government, our corporations and the

broader civil society.

北京的目的是胁迫澳大利亚, 我们的政府, 我们的公司和更为广泛的民众.

10、He often strikes a pose in order to intimidate people.

他常装腔作势借以吓人.

11、Warriors such as the Samurai have traditionally used masks to intimidate their enemies.

传统上, 日本的武士用面具来威吓他们的仇敌.

12、The accused is say to have intimidate the witness.

有人说被告对证人进行恐吓.

13、Attempts to intimidate people into voting for the governing party did not work.

胁迫人们为执政党投票的企图没有成功。

14、Intimidate Unless you want to taste the floorboards, I suggest you tell me what you know.

威吓除非你想要尝尝地板的味道, 否则我建议你还是告诉我所有你知道的.

15、Their large size alone is enough to intimidate any other animal that may threaten them.

光凭他们的大个子就足以吓唬那些可能威胁他们的其他任何动物了.

16、The intimidate bulk of mt everest rise up before the climber.

登山者面前耸立著险峻的埃佛勒斯峰.

17、Hatred is the coward's revenge for be intimidate.

恨是懦夫对恫吓的报复.

18、Nobody was going to intimidate them.

没有人能胁迫他们.

以上是简答网为您整理的intimidate怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于inti

midate的用法、inti

midate的释义、intimidate的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/intimidate>

